

33rd Int'l Exhibition on Shoes and Leather Industry - Guangzhou

显辉第33届广州国际鞋类、皮革及工业设备展览会

Canton Fair Complex · Area D 广州 · 广交会展馆 D 区 Hall 17.1 18.1 19.1 20.1 馆

(Metro Line 8 · Xingangdong Station · Exit A) (地铁 8 号线 新港东站 A 出口)

15-17.5.2025

ORGANIZERS 主办单位

Top Repute Co.Ltd. 显辉国际展览有限公司 (852) 2851 8603 topreput@top-repute.com Top Repute Co.Ltd.(Guangzhou) 广州市显辉展览服务有限公司 (86-20) 8363 1061 toprepute@toprepute.com.cn





The Association of Guangdong Shoes Manufacturers 广东鞋业厂商会





SLGZ 2025

33rd Int'l Exhibition on Shoes and Leather Industry - Guangzhou 第三十三届广州国际鞋类、皮革及工业设备展览会

The 33rd International Exhibition on Shoes and Leather Industry - Guangzhou is positioned as a vital and indispensable platform for the footwear and leather industry. It stands as a pivotal hub for showcasing the latest advancements in footwear and leather machinery, as well as offering a comprehensive platform for the display of leather, chemicals, and shoe materials, etc.

「第三十三届广州国际鞋类、皮革及工业设备展览会」被誉为鞋类和 皮革行业不可或缺的一站式产业链国际商贸展览会。展会全面涵盖整个 行业供应链,包括鞋材、各类皮革、制鞋机械、皮革机械、缝纫机械、 飞织机械及软件开发、智能科技设备和其他配件及辅料等。



SLGZ 2024 STATISTICS 2024年广州展统计数据

OUR VISITORS COME FROM 我们的专业买家观众来自





EXHIBIT PROFILE



EXHIBITOR HIGHLIGHT

The Shoes & Leather Guangzhou exhibition attracted a total of 13,500 attendees from 48 countries and regions. The event featured separate exhibition halls for machinery and materials, presenting a diverse range of exhibits to cater to the comprehensive preferences of both exhibitors and visitors.

38.9%

展商亮点

本届展会吸引了来自48个国家和地区的13,500名参观者。 展览设有机械馆和材料馆,展品种类丰富多样,为展商和观众 提供了全面多样的选择,带动产业互联互通。



*

FLOOR PLAN 展馆地图

Area D, China Import & Export Fair Complex 中国进出口商品交易会展馆 D区



(

INCORPORATING

Guangzhou International Leather Exhibition - GILE 广州国际皮革展览会

Guangzhou International Tanning Technology & Machinery Exhibition - GITTME

广州国际皮革工业技术及生产设备展览会

International Trade Fair for Occupational Safety and Health Goods 劳动保护用品展览会、安全工业劳保用品展览会



